
Protokó  nr 57/17/2005ł
Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gda skań

w dniu 14 grudzie  2005 roku o godz. 16.00ń
w sali 208

 Nowego Ratusza w Gda sku, przy ul. Wa yń ł  

Jagiello skie 1.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci.łą ś

Przewodnicz cy  komisji  Tomasz  Sowi skią ń  otworzy  posiedzenie  i  powitał ł  
przyby ych  na  posiedzenie  komisji  go ci  oraz  radnych  i  zaproponował ś ł  
nast puj cy porz dek posiedzenia:ę ą ą

I.   Wybór  przedstawiciela  Komisji  Edukacji  do 
sk adu  Komisji  ds.  rozpatrywania  wnioskówł  
osób  prawnych  i  fizycznych  o  przekazanie 
wolnych nieruchomo ci  po by ych placówkachś ł  
o wiatowych zasobów miasta Gda ska –ś ń  powo anejł  
Zarz dzeniem  nr  826/2004  Prezydenta  Miasta  Gda ska  z  dnia  15ą ń  
wrze nia 2004r.ś

II. Zaopiniowanie projektu uchwa y w sprawie:ł

1.  wynagradzania  nauczycieli  szkó  i  placówek  dla  których  organemł  
prowadz cym jest Miasto Gda sk – druk nr 1713ą ń

Referuje: Przedstawiciel prezydenta Miasta

III. Sprawy wniesione, wolne wnioski.

Przerwa – 10 minut.

IV.    Sprawy organizacyjne komisji.

Powy szy porz dek obrad przyj ty zosta  jednog o nie – 4 g osami za.ż ą ę ł ł ś ł
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PUNKT I

Wybór  przedstawiciela Komisji  Edukacji  do  sk aduł  
Komisji ds. rozpatrywania wniosków osób prawnych 
i  fizycznych o przekazanie wolnych nieruchomo ciś  
po by ych placówkach o wiatowych zasobów miastał ś  
Gda ska  –ń  powo anej  Zarz dzeniem  nr  826/2004  Prezydenta  Miastał ą  
Gda ska z dnia 15 wrze nia 2004r.ń ś

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Zapowiedzia , e g osowanie b dzie tajne i poprosi  o zg aszanie kandydatów nał ż ł ę ł ł  
przedstawiciela komisji edukacji w tej komisji, sam przy tym zg aszaj c panał ą  
Marka Glink .ę

Marek Polaszewski – cz onek komisjił
Zg osi  pani  Grabarek – Bartoszewicz.ł ł ą

Marek Glinka – cz onek komisjił
Wyrazi  zgod  na kandydowanie.ł ę

El bieta Grabarek – Bartoszewiczż
Nie wyrazi a zgody.ł

W zwi zku z powy szym ą ż
Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Poinformowa ,  e  komisj  skrutacyjn  stanowi  b d  osoby,  które  nieł ż ę ą ć ę ą  
kandyduj . Rozda  karty do g osowania i poinformowa , e g osowanie b dzieą ł ł ł ż ł ę  
dotyczy o wyboru pana Marka Glinki.ł

Przyst piono do g osowania.ą ł
 Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Zebra  karty i odczyta  wynik g osowania.ł ł ł

Komisja Edukacji jednog o nie  - 5 g osami za – wybra ał ś ł ł  
pana Marka Glink .ę

Karty z g osowania tajnego stanowi  za cznik do niniejszego protoko u.ł ą łą ł
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PUNKT II

Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  w  sprawieł  
wynagradzania nauczycieli  szkó  i  placówek dla którychł  
organem  prowadz cym  jest  Miasto  Gda sk  –  druk  nrą ń  
1713.

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Omówi a powy szy projekt uchwa y, podkre laj c, e zosta  negocjowany zeł ż ł ś ą ż ł  
zwi zkami  zawodowymi  i  przez  nich  zaakceptowany  i  podpisane  zosta oą ł  
porozumienie. Powiedzia a równie , e zmiany s  tylko pozytywne.ł ż ż ą

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Otworzy  dyskusj .ł ę

Teresa Tyl – ZNP
Wspomnia a o wynagrodzeniu za prac  nauczycieli przy maturach.ł ę

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Wyja ni a t  kwestie.ś ł ę

Bo ena Brauer – NSZZ „Solidarno ”ż ść
Poinformowa a  komisj ,  e  negocjacje  w  sprawie  regulaminu  by y  bardzoł ę ż ł  
trudne i osi gni to niewielki wzrost, je li chodzi o wychowawstwo klas, leczą ę ś  
ci gle jest to  kwota za ma a i poprosi a, eby w przysz ym roku wzi  podą ł ł ż ł ąć  
uwag  podniesienie tej kwoty. ę

Teresa Tyl – ZNP
Powiedzia a,  e  mimo  to,  e  te  negocjacje  by y  bardzo  trudne,  to  bardzoł ż ż ł  
chcia aby z o y  podzi kowania pracownikom Wydzia u Edukacji i Sportu zał ł ż ć ę ł  
przygotowanie materia ów dotycz cych negocjacji, dobr  atmosfer  negocjacjił ą ą ę  
oraz za przychylne stanowisko wobec pró b.ś
 
Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta , czy cz onkowie komisji maj  jakie  uwagi do projektu uchwa y?ł ł ą ś ł

G osów  nie  by o,  wi c  przyst piono  do  opiniowania  projektu  uchwa y,ł ł ę ą ł  
zawartego w druku nr 1713.
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Komisja  Edukacji  Rady  Miasta  Gda ska  na  posiedzeniuń  
nadzwyczajnym  w dniu  14 grudnia 2005 roku rozpatrzy ał  
projekt uchwa y ł w sprawie wynagradzania nauczycieli szkó  ił  
placówek  dla  których  organem  prowadz cym  jest  Miastoą  
Gda sk – ń druk nr 1713.

Komisja  powy szy  projekt  uchwa y  -  4  g osami  za  -ż ł ł  
zaopiniowa a pozytywnie. ł

PUNKT III
Sprawy wniesione, wolne wnioski.

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Przedstawi  korespondencj  i  zapowiedzia ,  e  do  pani  Bia ousów  komisjał ę ł ż ł  
wy le nast puj ce pismo w sprawie Szko y Podstawowej nr 44:ś ę ą ł

W dniu 7 grudnia 2005r. wp yn o do Komisji Edukacji Rady Miastał ęł  
Gda ska pismo Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej    nr 44 wń  
Gda sku w sprawie ponownego rozwa enia mo liwo ci utworzeniań ż ż ś  
gimnazjum przy tej szkole.

Komisja  Edukacji  zwraca  si  z  pro b  o  opini  wę ś ą ę  
przedmiotowej sprawie.

Pismo SP Nr 44 b dzie stanowi o za cznik.ę ł łą

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Powiedzia a,  e  to  pismo  równie  trafi o  do  Wydzia  edukacji  I  Sportu  ił ż ż ł ł  
powiedzia a,  e  jest  jeden  Roblem.  Mianowicie,  szko a  podstawowa  ił ż ł  
gimnazjum  musia oby  mie  rejon,  a  to  oznacza oby,  e  niestety  nieł ć ł ż  
pomie ciliby si . Tego dowodz  przeprowadzone ju  obliczenia.ś ę ą ż
Powiedzia a, e rozmawia a z panem dyrektorem Bara skim i zaproponowa a,ł ż ł ń ł  

e  przedstawi  inne  rozwi zanie.  Mianowicie,  eby  po  szkole  podstawowejż ą ż  
sze cioletnie do czy  sze cioletni cykl kszta cenia gimnazjum z liceum.ś łą ć ś ł
Podkre li a  równie ,  e  likwidacja  barier  architektonicznych  w  SP  nr  44,ś ł ż ż  
przewidziana jest w WPI.
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 Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Przestawi  pisma  Szko y  Podstawowej  Nr  49  –  3  pisma,  które  dotyczł ł ą 
problemów szko y, zwi zanych z zamiarem przeniesienia placówki szko y doł ą ł  
budynku Gimnazjum Nr 25, mieszcz cego si  przy ul. Ko ciuszki 8 B. Poprosią ę ś ł 
pani  dyrektor  Wydzia u  Edukacji  i  Sportu  o  przedstawienie  porównaniaą ł  
obydwóch  budynków  i  przedstawienie  go  tydzie  przed  najbli szymń ż  
posiedzeniem,  czyli  w  styczniu.  Komisja  zajmie  si  tym  tematem,  jakoę  
dodatkowy punkt porz dku obrad na posiedzeniu w styczniu.ą
Powiedzia  równie ,  e  pa stwo  w  pi mie  maj  wiele  uwag,  ale  twierdzł ż ż ń ś ą ą 
tak e, e te decyzje s  sprzeczne z zasadami Konwencji Praw Dziecka. Wi cż ż ą ę  
poprosi  o przygotowana zosta a opinia na ten temat przez radc  prawnego Radył ł ę  
lub Urz du.ę

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Powiedzia a, e w pierwszej wersji ca ego projektu restrukturyzacji, Szko a Nrł ż ł ł  
49 wskazana by a na rok 2008, czyli dok adnie chodzi o o to, aby w tym rokuł ł ł  
przesz a, bo wtedy zmianowo  by aby 1. Plany przesz y na 2006 i pojawi  sił ść ł ł ł ę 
problem, bo jest to jakby za wcze nie, je li chodzi o komfort pracy z dzieckiem. ś ś
Poinformowa a  równie ,  e  w  sprawie  SP Nr  49,  w  stycze  przygotowaneł ż ż ń  
zostan  wszystkie dokumenty po szczegó owych obliczeniach i z propozycjami.ą ł

El bieta Grabarek – Bartoszewicz – Wiceprzewodnicz ca komisjiż ą
Przedstawi a swoj  opini , podpowiadaj c swoj  propozycj , aby wykorzystał ą ę ą ą ę ć 
tu budynek po Studium Wojskowym. 

 Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Przedstawi  równie  pismo  Przedszkola  Nr  3,  podkre laj c,  e  s ysza ,  ił ż ś ą ż ł ł ż 
odby o si  ju  spotkanie w ich sprawie.ł ę ż

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Potwierdzi a, e by o spotkanie i sprawa jest ju  za atwiona i pismo nieaktualne.ł ż ł ż ł

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Poinformowa  równie  o  wniosku  pani  Grabarek  w  sprawie  rodków  nał ż ś  
lodowisko przeno ne,  które mog oby ka dego roku by  w innym miejscu  wś ł ż ć  
Gda sku.ń
Powiedzia  tak e o ustaleniach komisji bud etowej, dotycz cych opinii Komisjił ż ż ą  
edukacji  do Bud etu  Miasta  Gda ska  na  2006 rok.  Komisja  stwierdzi a,  eż ń ł ż  
wnioski do bud etu nie spe niaj  wymogów formalnych, gdy  nieprecyzyjnież ł ą ż  
okre la ród o pokrycia  proponowanych wydatków i tym samym negatywnieś ź ł  
zaopiniowa a wnioski. ł
Przypomnia  wszystkim, e komisja wskaza a dwa ród a, aby pan Prezydentł ż ł ź ł  
mia  wi ksz  swobod . Trzecie ród o poda  nawet pan Skarbnik. ł ę ą ę ź ł ł
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Zapyta  pani  dyrektor, jakie jest stanowisko Wydzia u Edukacji i Sportu.ł ą ł

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Powiedzia a,  e  pami ta  jak  pan  Skarbnik osobi cie  na  posiedzeniu  komisjił ż ę ś  
przyrzeka , e b d  na to rodki. Jednak nieokre lone s  jeszcze kwoty i panł ż ę ą ś ś ą  
Skarbnik wyra nie podkre li , e mowa by a o nadwy ce bud etowej. ź ś ł ż ł ż ż

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Zapyta  czy komisja zgodzi si  na to, aby wystosowa  w jej imieniu pismo doł ę ł  
radcy pranego, eby wyda  opini  co do negatywnej oceny róde  sfinansowaniaż ł ę ź ł  
wnioskowanych  przez  komisj  edukacji  wydatków,  wydanej  przez  komisję ę 
bud etow ?ż ą

Marek Polaszewski – cz onek komisjił
Powiedzia , e si  nie zgadza i uzasadni  dlaczego.ł ż ę ł

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Powiedzia , e  tak naprawd  to komisja ni mog a opiera  si  na obietnicachł ż ę ł ć ę  
pana Skarbnika, bo z punktu widzenia formalnego wskazanie podpowiedzianych 
przez niego róde  by oby nieprawid owe. W zwi zku z tym komisja wskaza aź ł ł ł ą ł  
dwa inne ród a, zgodnie z prawem i zgodnie z ustaw  o finansach publicznych. ź ł ą
Zacytowa  opini  wraz ze wskazanymi ród ami na wnioskowane wydatki.ł ę ź ł

Nast pnie zapyta , czy s  jeszcze jakie  wolne wnioski?ę ł ą ś

Teresa Tyl – ZNP
Przedstawi a  pismo  rodziców  Przedszkola  Nr  46,  skierowane  do wszystkichł  
radnych  Miasta  Gda ska  z  pro b  o  odst pienie  od  uchwa y  w  sprawień ś ą ą ł  
likwidacji tego przedszkola.
Wyrazi a  swoje  poparcie  dla  inicjatywy  tych  rodziców,  ale  argumentemł  
dodatkowym  jest  fakt,  e  ministerstwo  na  powa nie  zapowiada  obni enież ż ż  
obowi zku szkolnego do 6 lat, natomiast dzieci 5 letnie b d  musia y by  obj teą ę ą ł ć ę  
obowi zkow  opiek  przedszkoln . Zerówka b dzie przesuni ta o rok.ą ą ą ą ę ę
Z pisma wynika, e to przedszkole w roku 2004-2005 ma 102 dzieci, wi c jestż ę  
pe ne ob o enie. A rodowisko to dosta o zapewnienie, e je li b dzie pe neł ł ż ś ł ż ś ę ł  
ob o enie, to sprawa likwidacji b dzie przedyskutowana jeszcze raz i by  mo eł ż ę ć ż  
termin likwidacji zostanie przesuni ty.ę

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Przypomnia , e ma by  tam przecie  powo ana nowa jednostka edukacyjna wł ż ć ż ł  
której tak e b dzie przedszkole, wi c jest ono cz ciowo uratowane. Czyli nież ę ę ęś  
jest to do ko ca tak, e znika ono zupe nie z mapy… ń ż ł
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Podkre li  jednak, e po wizytacji wszystkich przedszkoli w rejonie, to w a nieś ł ż ł ś  
to by o najgorzej prowadzone i mia o ze strony komisji najwi cej negatywnychł ł ę  
uwag.

Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Powiedzia a, e pani dyrektor tego przedszkola bardzo si  uaktywni a, mo nał ż ę ł ż  
by rzec, e plany likwidacyjne do tego si  przyczyni y. Poinformowa a, e zż ę ł ł ż  
tego co s ysza a, to radna Putrycz ma wyst powa  z poprawk  do tej uchwa y ił ł ę ć ą ł  
wnioskowa  o przesuni cie likwidacji na rok 2008, czyli  dawa oby to szansć ę ł ę 
przyjrzenia si  jak przebiega proces rewitalizacji tej dzielnicy…ę

Teresa Tyl – ZNP
Regina Bia ousów – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i Sportuł ę ł
Powiedzia y,  e  z o ona  zosta a  propozycja  przej cia  tego  przedszkolał ż ł ż ł ę  
ogromnej firmie odzie owej, ale niestety nie byli tym zainteresowani. ż

Marek Polaszewski – cz onek komisjił
Powiedzia ,  e  rada  ma  tak  naprawd  czym  si  pochwali  w  kontek cieł ż ę ę ć ś  
przedszkoli, bo na sesji uda o si  kilka obiektów wybroni .ł ę ć

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Przedstawi  pismo  w  sprawie  likwidacji  filii  nr  12  Wojewódzko-Miejskiejł  
Biblioteki Publicznej przy ul. Zakopia skiej 29, która uzasadniona jest w sposóbń  
niezrozumia y, bo przeznaczeniem tego budynku ma by  magazyn ksi ek.ł ć ąż
Pismo skierowane jest do Prezydenta Miasta Gda ska.ń
Powiedzia  równie , e w tym rejonie nie ma domu kultury i jest to miejsceł ż ż  
wr cz niezb dne w dzielnicy Siedlce. ę ę
Stwierdzi , e  na tym etapie komisja zwróci si  z pro b  o informacje w tejł ż ę ś ą  
sprawie i wyrazi zaniepokojenie tego typu dzia aniem.ł

Wi cej spraw w punkcie 3 nie by o.ę ł

Tomasz Sowi ski – przewodnicz cy komisjiń ą
Og osi  10 minutow  przerw .ł ł ą ę

Nast pnie  komisja  omówi a  sprawy  organizacyjne  i  ę ł Tomasz  Sowi ski  –ń  
przewodnicz cy komisji zamkn  posiedzenie komisji.ą ął

Protokolant Przewodnicz cyą

Katarzyna Kosatka
Tomasz Sowi skiń
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